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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 10 martie 2016, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr. 35/2016  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca  şi  din aparatul  de specialitate  al  primarului  dl. inspector principal 

Benzar  Vasile, compartimentul contabilitate – financiar. 

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  8 consilieri iar 3 

consilieri sunt absenți nemotivat: Brașoveanu Ionuț, Bejera Ștefan și Hrezdac 

Gheorghe. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.   

Domnii consilieri  sunt  întrebaţi  dacă sunt de acord cu procesul verbal redactat  

pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-verbal  este aprobat în unanimitate  de  domnii 

consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de domnul  primar, Vasile  

Bejera, iniţiatorul  şedinţei  ordinare :   

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea  scoaterii la vânzare a unor terenuri intravilane: 

-  înscris în CF 400222 nr. topo 400222 Ştiuca;  

-  înscris în CF 400223 nr. topo 400223 Ştiuca; 

-  înscris în CF 400482 nr. top 151/2 Zgribeşti. 

 

2. Aprobarea bugetului  local rectificat al comunei Ştiuca pe  

anul 2016; 

 

3. Aprobarea contului de încheiere a exerciţiului bugetar al 

comunei Ştiuca pe anul 2015; 

 

4. Aprobarea raportului primarului asupra situaţiei gestionării 

bunurilor aparţinând comunei Ştiuca pe anul 2015. 
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Ordinea  de   zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor 

terenuri intravilane.    

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar, Vasile  Bejera, prezintă expunerea  de  motive la  proiectul   de    

hotărâre privind necesitatea aprobării vânzării unor terenuri intravilane.    

 

Terenul intravilan de 774 mp înscris în CF Știuca nr. 400222, nr. topo 400222 al 

localității Știuca, și terenul intravilan de 774 mp înscris în CF Știuca nr. 400223, 

nr. topo 400223 al localității Știuca; aceste  sunt concesionate susnumiților iar 

aceștia doresc, la cerere, să le cumpere pentru că și-au construit case de locuit 

pe aceste terenuri intravilane.  

Terenul intravilan de 2075 mp înscris în CF Zgribești nr. 400485, nr. topo 151/2, 

teren aflat în domeniul privat al Comunei Știuca este neîngrijit iar vânzarea lui 

ar aduce bani la bugetul local pentru investiții. 

Proiectul  de hotărâre  este  suspus  la  vot. Se aprobă  cu  8  voturi pentru  

Hotărârea  nr. 13 privind aprobarea vânzării unor terenuri intravilane.    

  

 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea  bugetului  

local rectificat al comunei Ştiuca pe  anul 2016. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La  acest  punct  al  ordinii  de  zi  domnul  inspector principal Benzar  Vasile, 

compartimentul contabilitate – financiar,  prezintă  referatul privind bugetului  local 

rectificat al comunei Ştiuca pe  anul 2016.  

Domnul  primar, Vasile  Bejera, face unele  precizări la  propunerea  de buget 

rectificat pe  anul  2016,  arătând  că  este  necesară această rectificare pentru că s-au 

mărit salariile funcționarilor, asistenților persoanelor cu handicap, pentru acordarea 

de tichete gratuite la grădinițe și pentru lucrările la Cămin Cultural Știuca. 

Consilier Laver Sorin. : cum se atribuie lucrările la Căminul Cultural? 

Primarul : prin selecție de oferte de la mai multe firme, alegându-se firma care 

prezintă cea mai mică sumă. 

Consilier Miloș Jim-Tores: nu era mai rentabil să se demoleze Căminul Cultural 

existent și să construiască unul nou pe același teren? 
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Primarul: nu ajung 300 000 lei pentru a construi o clădire nouă, este necesar de 

1 000 000 lei cel puțin. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă   supune  la vot  proiectul  de  hotărâre.  Cu  8 

voturi pentru   se aprobă  Hotărârea nr. 10 privind   aprobarea  bugetului  local 

rectificat al comunei Ştiuca pe  anul 2016. 

  

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea contului de 

încheiere a exercițiului bugetar al comunei Știuca pe anul 2015. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

  

La  acest  punct  al  ordinii  de  zi  domnul  inspector principal Benzar  Vasile, 

compartimentul contabilitate – financiar,  prezintă  referatul privind aprobarea 

contului de încheiere a exercițiului bugetar al comunei Știuca pe anul 2015. 

Domnul  primar, Vasile  Bejera, face unele  precizări și anume că Primăria stă 

bine la capitolul încasări față de prevederi. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă   supune  la vot.  Cu  8  voturi pentru   se aprobă  

Hotărârea  nr. 12  privind  aprobarea contului de încheiere a exercițiului bugetar al 

comunei Știuca pe anul 2015. 

 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect  de  hotărâre  privind   aprobarea raportului 

primarului asupra gestionării bunurilor aparținând comunei Știuca pe anul 2015. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

  

La  acest  punct  al  ordinii  de  zi  domnul  inspector principal Benzar  Vasile, 

compartimentul contabilitate – financiar,  prezintă  raportul privind aprobarea 

raportului primarului asupra gestionării bunurilor aparținând comunei Știuca pe anul 

2015. 

Domnul  primar, Vasile  Bejera, explică că toate bunurile comunei sunt 

reevaluate din trei în trei ani de către firme autorizate. 

Consilier Laver Sorin: multe din obiectele din lista de inventar ar trebui casate. 

Primar: se vor casa dar să se adune mai multe obiecte. 

Domnul  preşedinte  de şedinţă   supune  la vot.  Cu  8  voturi pentru   se aprobă  

Hotărârea  nr. 11  privind  aprobarea gestionării bunurilor aparținând comunei 

Știuca pe anul 2015. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

 

Domnul consilier  Laver Sorin : La următoarea ședință să se prezinte 

consiliului toate veniturile și cheltuielile detaliat pentru lucrările de infrastructură 

(trotuare, drumuri laterale)  pe ultimii trei ani.  

Dl. primar Vasile Bejera,  răspunde:  da se vor prezenta, dar atrage atenția 

dlui consilier Laver Sorin că a fost în consiliul când s-au aprobat sumele pentru aceste 
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lucrări. Dl consilier răspunde că cetățenii doresc să știe câți bani se bagă în aceste 

lucrări și dorește doar să informeze corect cetățenii comunei. 

  Domnul consilier  Laver Pavel: sesizează  faptul că trebuie făcută o adresă 

către Enel pentru că sunt întreruperi prea dese de curent electric care afectează 

aparaturile electrocasnice. 

Domnul consilier Laver Sorin: se mai pun capace de canal la săpăturile de 

canalizare?  Dl. primar Vasile Bejera,  răspunde:  nu suntem răspunzători noi am 

predat rețeua de canalizare SC Aquatim SA, faceți o adresă societății. 

  

Domnul Stanciu Dorin, cetățean al comunei Știuca, prezent la ședință, 

dorește să pună în discuție problema ovinelor care distrug culturile oamenilor și 

pășunea comunală pentru că proprietarii ovinelor sunt nepăsători și că trebuie luate 

măsuri împotriva ciobanilor și a proprietarilor de ovine. 

Domnul primar explică că a dat amenzi proprietarilor de ovine dar aceștia 

nu se învață minte și trebuie chemat când oile se află pe teren pentru a putea da 

amenzi. 

Domnul Stanciu Dorin: să se angajeze jandarmi care să păzească și să dea 

amenzi proprietarilor de ovine care distrug culturile oamenilor și pășunea comunală. 

Domnul primar: o să se intereseze la Jandarmerie dar el nu poate plăti din 

bugetul local acești jandarmi pentru că a predat pășunea Asociației iar terenurile 

oamenilor doar proprietarii acestora pot să o facă. 

 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

Laver  Pavel                                Marian   Dinca 
 
 


